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Installation & Safety MBK & MBK Belly Pan

1.	 Disconnect power to existing fixture.
2.	 Remove lamps, socket brackets & lamp holders from existing fixtures
3.	 Disconnect power wire from existing ballast
4.	 Remove ballast and replace with new driver
5.	 Install Magnetic Bar Kit using clips provided to existing belly pan
6.	 Connect Magnetic Bar Kit to driver using quick connects provided
7.	 Connect power wire to new driver
8.	 Re-connect power and check installation

Magnetic Bar Kit Retrofit Installation and Safety Instructions
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Installation & Safety MBK & MBK Belly Pan

1.	 Disconnect power to existing fixture
2.	 Remove lamps, ballast cover, socket brackets & lamp holders from existing fixture.
3.	 Disconnect power wire from existing ballast.
4.	 Connect power wire to the driver mounted on the back of the new Belly Pan
5.	 Install new Belly Pan with 4-6 self-tapping screw 

(4 screws for four- foot section, 6 for eight-foot section)
6.	 Re-connect power and check installation.

Magnetic Bar Kit on Belly Pan Installation and Safety Instructions
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Installation & Safety L85-RFK

DANGER – RISK OF SHOCK – DISCONNECT POWER BEFORE INSTALLATION

•	 WARNING – Risk of fire or electric shock. Luminaire wiring and electrical parts may be damaged when drilling 
for installation of LED retrofit kit. Check for enclosed wiring and components. AVERTISSEMENT - Risque 
d’incendie ou de choc électrique. Câblage du luminaire et pièce électriques peuvent être endommagés lors du 
forage pour l’installation de LED retrofit kit. Vérifier le câblage et les composants fournis.

•	 WARNING – Risk of fire or electric shock. LED Retrofit Kit installation requires knowledge of luminaires electrical 
systems. If not qualified, do not attempt installation. Contact a qualified electrician. AVERTISSEMENT - Risque 
d’incendie ou de choc électrique. LED Retrofit installation du kit nécessite la connaissance des luminaires 
systèmes électriques. Si ce n’est pas qualifié, n’essayez pas de l’installation. Contactez un électricien qualifié. 

•	 WARNING – Risk of fire or electric shock. Install this kit only in the luminaires that have the construction 
features and dimensions shown in the photographs and/or drawings. AVERTISSEMENT - Risque d’incendie ou de 
choc électrique. Installez ce kit uniquement dans les luminaires qui ont les caractéristiques de construction et les 
dimensions figurant sur les photos et / oudessins.  

•	 WARNING – To prevent wiring damage or abrasion, do not expose wiring to edges of sheet metal or other sharp 
objects. AVERTISSEMENT - Pour éviter d’endommager le câblage ou à l’abrasion, ne pas exposer le câblage des 
bords de tôle ou d’autres objets pointus.  

•	 WARNING – RISK OF FIRE OR ELECTRIC SHOCK. DO NOT ALTER, RELOCATE, OR REMOVE WIRING, 
LAMPHOLDERS, POWER SUPPLY, OR ANY OTHER ELECTRICAL COMPONENT. 

•	 AVERTISSEMENT - RISQUES D’INCENDIE OU DE CHOC ÉLECTRIQUE. Ne modifiez, de relocaliser ou de débrancher 
les câbles, douilles, alimentation puissance, ou toute autre composant électrique. 

•	 WARNING – RISK OF FIRE OR ELECTRIC SHOCK. NOT FOR DIRECT REPLACEMENT OF FLUORESCENT LAMPS. USE 
ONLY FSC LIGHTING POWER SUPPLY. SEE INSTRUCTIONS. 

•	 AVERTISSEMENT - Risque d’incendie ou d’électrocution. Pas pour le remplacement direct des lampes 
fluorescentes. Utiliser uniquement avec FSC Lighting alimentation puissance. Voir les instructions. 

•	 “CAUTION: SHOCK AND FIRE HAZARD, DO NOT USE WHEN ENCLOSURE IS BROKEN” 
•	 “ATTENTION: SHOCK ET D’INCENDIE, NE PAS UTILISER EN ENCEINTE EST CASSE.”
•	 Only those open holes indicated in the photographs and/or drawings may be made or altered as a resultof kit 

installation. Do not leave any other open holes in an enclosure of wiring or electrical components. Seuls les trous 
ouverts indiqués dans les photographies et / ou dessins peuvent être faits ou modifiés àla suite de l’installation 
du kit. Ne laissez pas d’autres trous  ouverts dans une enceinte de câblage ou les composants électriques. 

•	 Do not make or alter any open holes in an enclosure of wiring or electrical components during kit installation. 
Ne pas faire ou modifier les trous ouverts dans une enceinte de câblage ou les composants électriques lors de 
l’installation du kit. 

•	 LED Lamp Replacement Marking – Identification of the replacement LED lamp type/model to be used along 
with manufacturer and ordering information. Remplacement de la lampe LED Marquage - Identification du 
remplacement de la lampe LED de type /modèle à utiliser avec fabricant et les informations de commande.  

•	 THE RETROFIT KIT IS ACCEPTED AS A COMPONENT OF A LUMINAIRE WHERE THE SUITABILITY OF THE 
COMBINATION SHALL BE DETERMINED BY CSA OR AUTHORITIES HAVING JURISDICTION. Trousse de 
modification est acceptée comme COMPOSANT d’un luminaire OÙ LA PERTINENCE DE LA COMBINAISON sera 
déterminée par la CSA ou les autorités compétentes.


